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Abstract (en)
[origin: WO8500992A1] An application method in which a solution contained in an aerosol container is guided from a stem into an application
member installed on a side surface of the aerosol container and is then extruded from an application surface so as to be applied to a carpet or
other matting. Also disclosed is a method of effectively exterminating noxious insects, such as ticks, in matting by the above-described method.
The application method is effectively carried out by an application type aerosol apparatus. The apparatus has an application unit which includes
an application member secured to the outer surface of the apparatus in the longitudinal direction thereof and a guide chamber defined between
inner surface of the application member and the outer surface of the apparatus, into which chamber the solution contained in the aerosol container
is guided. The application unit is installed on the outer side of the aerosol container in the longitudinal direction thereof, and an inlet connected to
the stem of the aerosol container is connected to the application unit, whereby the solution led from the inlet is supplied to the outer surface of the
application unit.

Abstract (fr)
Procédé d'application dans lequel une solution contenue dans un récipient aérosol est guidée depuis une tige dans un organe applicateur installé
sur une surface latérale du récipient aérosol et est ensuite extrudée à partir d'une surface d'application, de manière à être appliquée sur un tapis ou
autre revêtement. On décrit également un procédé permettant de détruire efficacement les insectes nocifs, tels que les tiques, contenus dans les
tapis grâce au procédé ci-décrit. Le procédé d'application est exécuté efficacement à l'aide d'un dispositif aérosol du type à application. Le dispositif
présente une unité d'application comprenant un organe applicateur fixé sur la surface externe du dispositif dans le sens longitudinal de ce dernier
et une chambre de guidage définie entre la surface interne de l'organe applicateur et la surface externe du dispositif, la solution contenue dans
le récipient aérosol étant guidée dans cette chambre. L'unité d'application est installée à l'extérieur du récipient aérosol dans le sens longitudinal
de ce dernier, et un orifice d'entrée relié à la tige du récipient aérosol est relié à l'unité d'application, permettant à la solution provenant de l'orifice
d'admission de circuler jusqu'à la surface externe de l'unité d'application.
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